
Folkemøte Støtt 31. okt. 22 

10 deltakere 

Fra administrasjonen: Liv Toril Pettersen, Stine Estensen, Trond Skoglund og Anne Marit Stork 

Informasjon 

1) Gjennomgang om føringene i kommuneplanarbeidet v/ Trond Skoglund 

2) Gjennomgang av boligplanarbeidet + samferdsel v/ Liv Toril Pettersen 

Innspill i møtet: 

Spørsmål om drift av Støtt; Hvilke tanker er det om brøyting, omsorgstjenester.   

Svar: Dette er et politisk spørsmål. Merkur-programmet har noen omsorgstilbud.  

Brøyting: 

Vi avklarer med drift om hvilket brøyteansvar kommunen har. Hva er privat ansvar/Fylke/kommune? 

Båtanløp: 

Hva skal til for at Støtt kan få bedre tilbud om ferger? 

Morgenanløp med Skarstind må meldes, hvorfor er det sånn? Det burde vært faste båtruter. 

Det er dårlig båt-tilbud i helgene. Det er ikke mulig å reise til Ørnes i helgene. 

Hva er fremtidige behov i forhold til reiseliv? 

Mowi sitt innspill til nytt areal utenfor Stavnes: Dette ligger nært hensynssone naturvern. Det vil 

påvirke naturområdet negativt. 

Strandrydding må ikke skje i hekkesesongen. 

Reindrift:  

Hvem har definert trekkveiene på Støtt, hvorfor er ikke grunnereine informert tidligere? Det legges 

begrensninger for næringslivet i kjerna av Støtt.  

Veiledende fra fylket: Der det er anmerket reindrift har dette prioritert. 

Kommunen kommer ikke til å foreslå endret arealformål fra næring til LNRF. 

Hvem bestemmer hva?  

Bolig- og fritidsbygging: 

Det er ønske om å videreutvikle muligheten for boligbygging/fritidsbygging.  

Burde det lages en reguleringsplan for Støtt? Avsetting av egne 

boligområder/hytteområder/næringsareal/samferdsel. Dette kan gi mulighet for å opprettholde et 

bomiljø og kanskje gi vekst også. Området ved brua er mest aktuelt/Ørntuva.  

Det er ønske om kombinerte fritids/boligområder. 

 

 


